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بيان الجُمهوريّـــة العربيــــّة السوريــّـة
Statement by the Syrian Arab Republic
الجولة الرابعة من آلية المراجعة الدورية الشاملة – الدورة 45 
22 كانون الثاني – 2 شباط  2024
المراجعة الدورية الشاملة للمكسيك

Working Group on the Universal Periodic Review 
45th Session 
22 January – 2 February 2024 
Review of Mexico

 

السيد الرئيس، 
نرحب بوفد المكسيك، ونشجع على مواصلة تنفيذ وتطوير الطيف الواسع من السياسات والبرامج التي عرضها التقرير لضمان التمتع الكامل بحقوق الإنسان، ونوصي:   
1. تكثيف حملات التوعية الموجهة إلى المجتمعات الريفية والمهاجرين والسكان الأصليين حول سبل الوقاية والحماية والمساعدة المتصلة بجرائم الاتجار بالأشخاص.  
2. تعزيز تدابير منع ومكافحة جرائم بيع الأطفال واستغلالهم جنسياً، خاصةً على الإنترنت وفي قطاع السياحة والسفر.
3. مراجعة الأطر التشريعية الناظمة لقضايا الهجرة وآلياتها التنفيذية لسد الثغرات وضمان توافقها التام مع القانون الدولي. 
4. تخصيص موارد بشرية وتقنية ومالية كافية للتنفيذ الفعّال والمتسق للنظام الوطني لمنع العنف ضد المرأة والتصدي له والمعاقبة والقضاء عليه. 
نتمنى للمكسيك استعراضاً موفقاً.   

Mr. President,
We welcome the delegation of Mexico, and encourage to continue to implement and develop the wide range of policies and programs presented in the national report to ensure the full enjoyment of human rights. 
Recommendations:
1. Intensify awareness raising campaigns targeted at rural, migrants and indigenous communities on means of prevention, protection and assistance related to human trafficking crimes.
2. Strengthen measures to prevent and combat crimes of sale of the children and their sexual exploitation, especially on the Internet and in the tourism and travel sector.
3. Review the legislative frameworks on migration and their implementation mechanisms to fill the gaps and ensure their full compliance with international law.
4. Allocate sufficient human, technical and financial resources for the effective and consistent implementation of the National System for Prevention, Support, Punishment and Elimination of Violence Against Women.

We wish Mexico a successful review. 
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